
Poročilo o poteku politične aktivnosti v pripravah na volitve
S skupno sejo Občinske konfe-

rence SZDL in Občinskega sveta
ZSS zaključujemo prvo fazo
priprav na delegatske volitve
1986. Po sprejetem rokovniku je
moralo biti evidentiranje možnih
kandidatov za delegate in člane
delegacij v OZD in KS opravljeno
do 30. novembra 1985. Žal v
nekaterih okoljih tc naloge niso
izvršili pravočasno.

Priprave na volitve smo intenzi-
virali marca 1985, ko smo v
organih OK SZDL in občinskega
sveta ZS vsebinsko in rokovno
opredelili naloge in se na posvetih
s predsedniki KK SZDL in OO ZS
ter koordinacijskih odborov za
volitve in evidentičarji dogovorili
za njiho^o izvajanje. Tedaj smo
jim posredovali tudi različna
gradiva, ki smo jih kasneje obja-
vtli v občinskem glasilu in so
nosilcem volilnih priprav potreb-
ni pri opravljanju nalog (volilni
pravilnik, rokovnik, preglede no-
silcev funkcij in zapovrstnih man-
datov, ipd.).

Prvi rezultati v aprilu so bili
dokaj skromni in niso bili samo
posledica časovne stiske. Zato
smo na seji P OK SZDL in
Občinskega sveta ZSS v maju
sprejeli ustrezne sklepe za odpra-
vo pomanjkljivosti in nemoten
potek volilnih opravil. To je
narekovalo še večjo angažiranost
volilne komtsije, ustreznih orga-
nov pri OK SZDL iu OS ZSS in
obeh predsedstev. Ti so nenehno
spremljali izvajanje dogovorjenih
nalog in usmerjali aktivnosti.
Opravljenih je bilo mnogo nepo-
srednih razgovorov s predsedniki
KK SZDL in OO ZS. Potek

priprav in odprta vprašanja pa
smo z njimi obravnavali tudi na
več posvctih.

Potekale so tudi razprave. o
bodočem oblikovanju delegacij. V
OZD ni bistvenih sprememb. Le v
Motvozu bodo namesto posebnih
oblikovali združene delegacije.
Sicer pa bi bilo smotrno v DO, ki
imajo v svoji sestavi TOZD-e in
DSSS oblikovanje skupnih dele-

gacij za skupščine SIS, kar je
omogočila sprememba volilne
zakonodaje. Te DO so: Gradbeno
podjetje Grosuplje, ABC Tabor
Grosuplje, IMP Livar Ivančna
gorica in Šolski center »Josip
Jurčič« Ivančna gorica.

Pobud za oblikovanje skupnih
delegacij dveh ali več OZD, ki
sicer ne volijo glede na število
zaposlenih, ni bilo. Prav tako tudi
ne v OZD z do 60 zaposlenimi. V

razpravi o uresničevanju dele-
gatskega sistema je bilo posebej
izpostavljeno vprašanje ustrezno-
sti sedanjega oblikovanja konfe-
renc delegacij, saj le-te v glavnem
niso zaživele. Sedaj je v razpravi
sprememba delegatskih okolišev.
V KS je pri oblikovanju delegacij
nekaj sprememb. V KS Dob so
povečali število delegacij iz dveh
združenih na štiri. V KS Grosu-
plje in v manjših KS je ostalo
število delegacij nespremenjeno, v
ostalih KS pa so zmanjšali število
delegacij, kar pomeni več združe-
nih delegacij. Vodilo pri obliko-

vanju delegacij za naslednje man-
datno obdobje je bilo predvsem
lahko zagotoviti večjo uspešnost
dela. O pripravah, rezultatih in
delih smo vse delovne ljudi in
občane sproti seznanjali preko
Naše skupnosti, posebej obširno
poročilo je bilo objavljeno v
oktobru, kasneje pa tudi pregled
evidentiranih možnih kandidatov
za nosilce funkcij in rokovnik za
izvedbo predkandidacijskih in
volilnih opravil ter konstituiranje
delegatskih skupščin..

Po zadnjem statističnem poro-
čilu je evidentiranih skupaj 3025

možnih kandidatov za člane dele-
gacij in 33 za delegate DPZ.
Evidentiran je tudi en kandidatza
DPZ Skupščine SR Slovenije in en
kandidat za člana zveznega zbora
skupščine SFRJ. Ob tem moramo
reči, da je bilo evidentiranje
možnih kandidatov vloženega
veliko odgovornega dela. Med
evidentiranimi je 1174 žensk in
768 mladih do 27 let. Ugodni so
podatki o strokovni usposoblje-
nosti, saj je 98 kandidatov z
visoko, 154 z višjo in 872ssrednjo
izobrazbo. Podrobnejši pregled je
razviden iz tabele.


